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Quenching Someone’s Thirstقالس

The Virtue of Quenching Someone's Thirst

قالس فَضل

1اُجِر الماء أتَهامر َقإذا س لإنّ الرج :(هآل و لَيهع هال َّلص) ِ‏هال ـ رسول.

1– The Prophet (S) said, 'If a man quenches his wife's thirst he is rewarded for it.’[Kanz al-’Ummal, no.
16380]

2الماء َلع الماء قكَ فاست ذُنوبثُرإذا ك :(هآل و لَيهع هال َّلص) هال ـ رسول.

2– The Prophet (S) said, 'If you have committed many sins, then quench people’s thirst time after
time.’[Kanz al-’Ummal, no. 16377]

3ختومالم حيقالر نه‏ُ مال قاهس أن ظَمؤمناً مم قن سم :(لامالّس لَيهع) العابدين زين ـ الإمام.

3– Imam Zayn al-Abidin (a.s.) said, 'Whoever quenches a believer of his thirst, Allah will quench him
from the pure sealed wine [of Paradise].’[al-Kafi, v. 2, p. 201, no. 5]

4ختومالم حيقالر نه‏ُ مال قاهس ظَمآنا ماء قن سم :(لامالّس لَيهع) الباقر ـ الإمام.

4– Imam al-Baqir (a.s.) said, ''Whoever gives a drink of water to a thirsty person, Allah will quench him
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from the pure sealed wine [of Paradise].’[Bihar al-Anwar, v. 96, p. 172, no. 8]

5دَقةُ الماءص ةيامالق ومي به بدَاما ي لإنّ أو :(لامالّس لَيهع) الباقر ـ الإمام .

5– Imam al-Baqir (a.s.) said, 'Verily the first thing to be rewarded on the Day of Resurrection will be the
giving of water.’[Bihar al-Anwar, p. 173, no. 13]

6أو غَيرِها أظَلَّه ةهيمن بى مربِدا حك قن سى ، ومربِدِ الحال إبراد دقَةالص لأفض :(لامالّس لَيهع) ادقالص ـ الإمام
لُّهظ إ للا ظ ومي وجله‏ُ عزال .

6– Imam al-Sadiq (a.s.) said, 'The best form of charity is to cool down someone's internal heat [by
quenching them], and whoever quenches an animal's or any other being's internal heat, Allah will shade
him on the Day when no shade will avail except His shade.’[Bihar al-Anwar, p. 172, no. 8]

The Duty of One Who Quenches Others

اقلسل غنبما ي

. ـ رسول اله‏ِ (صلَّ اله علَيه و آله): ليشرب ساق القَوم آخرهم7

7– The Prophet (S) said, 'The one who gives people to drink should himself drink last of all.’[Bihar al-
Anwar, v. 75, p. 455, no. 24]
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